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Blessure? Wij helpen je zo snel 
mogelijk weer op de been!

Fysiotherapie  Echografie
Manuele therapie  Shockwave
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085-4885451 
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Internetstraat 18 1033 MS Amsterdam
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Colofon
La Klompa verschijnt 

maandelijks tijdens het 
voetbalseizoen.

Oplage: 550 exemplaren.
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Aan deze editie werkten mee: 
Kees Beudeker, Henk Groot, 
Pedro Dado, Brenda Jonker, 

Jeroen Staalenhoef,
Marianne Kronenberg, 

Winnie Plantinga, 
Rikus de Lange en 

gastredacteur Kees Hoeve

Heb je vragen over La Klompa?
Bel 06-22492497.

Aan dit nummer kunnen geen 
rechten worden ontleend. 

Bij de samenstelling van deze uitgave is de 

inhoud met de grootst mogelijke zorg tot stand 

gekomen. Echter, cijfers en/of informatie 

kunnen in bepaalde gevallen achterhaald zijn bij 

het ter perse gaan van La Klompa. 

Check altijd onze website
www.hbok.nl

Het zit er op!
En nu zit het seizoen er dan echt op. De toernooien zijn 
gespeeld, de open dag op 24 mei is geweest en ook is er 
weer om de Waterland Cup gestreden. 
De Waterland Cup vind ik een mooi voorbeeld van hoe 
gelijkgestemde clubs succesvol kunnen samenwerken. 
Het begon een paar jaar geleden, toen ik met Wim van 
Meerveld (wortels in Zunderdorp, nu Broek en Waterland 
en actief bij SDOB) aan het bijpraten was. We hadden het 
over waarom zowel SDOB als HBOK eigenlijk geen toer-
nooi meer organiseren. We eindigden ons gesprek met de 
actie om te kijken of bevriende clubs uit Waterland mis-
schien interesse hadden gezamenlijk iets te organiseren. 
Binnen no time hadden we Ilpendam en Monnickendam 
ook aan tafel en kwamen we tot een formule waarbij in 
één weekend op de vier verschillende sportcomplexen een 
toernooi werd georganiseerd waar om de Waterland Cup 
werddt gestreden. De JO17 t/m 19 bij Ilpendam, de JO13 
t/m 15 bij HBOK etc. Het bleek een succes. Dit jaar is sv 
Marken ook aangesloten en heeft mee gestreden om de 
Cup. En wederom was het een succes. Iedereen die heeft 
geholpen heel erg bedankt. Thijs, Brenda, Dirk en Jolanda: 
ik wil jullie toch nog even in het bijzonder bedanken voor 
jullie inzet. Wat hebben jullie er veel tijd in gestopt!

We zijn allemaal toe aan vakantie. De HBOK-batterij weer 
even opladen. Met de nadruk op even. Eind augustus gaan 

we weer op volle kracht vooruit om ook van 
seizoen 2023/2024 een succes te ma-

ken.

Fijne vakantie toegewenst ieder-
een!

Henk Groot
Jeugdvoorzitter v.v. HBOK
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De voorhoede
Transfers
Zoals onze Rachid ook al schreef, ups en downs, gewonnen en verloren, een tijd van 
komen en gaan. Wij hebben inmiddels afscheid genomen van Angelo Groen, Mariano Olf, 
Romello Austin, Nerivio Kasanwirjo (deze vier later in deze editie aan het woord), Jeffrey 
Bok, Jordan Verdonk, Bilal el Amrani en Jason Stekkel. 
@Neri, doe de groeten aan Allon Koene! 
Gefeliciteerd met de aanwinst van deze toppers: AMVJ, DHC, SDZ, WV-HEDW, FC Lisse, 
Purmerend, KFC en Nieuw West.
Wij verwelkomen komend seizoen Jaïr Oosterlen (ASWH), Daniël Zoutberg (AFC), Zine-Ed-
dine Oukhita (Olympia Haarlem), Yassin el Yakoubi (Fortuna Wormerveer), Nick Maijen-
berg (FC Purmerend), Marvin Campbell (sv Loosdrecht), Jasper van der Kroon (ZOB), Joél 
Donald (OFC) en Khalid el Ibrahimi (AFC).  
En… onze eigen Ruben Brandon, dit jaar nog in de JO23, is officieel toegevoegd aan de 
selectie. Gefeliciteerd Ruben!

Kampioenen! 
Ook onze JO11 heeft het 
seizoen afgesloten als 
kampioen tweede klasse. 
Goed gedaan jongens!

Kracht van de media… 
Toen het vorige nummer van La Klompa, met een interview met onder andere Ruben 
Brandon, in de bus viel, hoorden wij dat diezelfde Ruben (O23) ook werd toegevoegd aan 
de selectie van HBOK1.
Wat zo’n interview in La Klompa toch allemaal teweeg brengt, dachten wij.
De reactie van Rachid Lamalam: “HAHAHAHA! Als men zich nu ook al in het eerste kan 
‘lullen’ tijdens een interview met Pedro Dado, dan is het einde nabij!”
Onderschat de kracht van de media niet Rachid!

Klomp tattoo
Tja… wie een weddenschap verliest, kan zomaar ineens 
een klomp tattoo rijker zijn. Maar hij is een man van 
zijn woord: Lorenzo Schokker. Ook dit jaar verloor hij 
de strijd om de meeste doelpunten van Mike Schokker 
(red. geen familie).

Benieuwd wat de heren volgend jaar weer bedenken….

DRC toernooi
Onze JO12, JO14 en JO15 waren in het weekend van 16-18 juni jl. te gast bij de buren in 
Durgerdam. 
De trainer van de JO12 ging zo op in de wedstrijden, dat hij vergeten is foto’s te maken. 
We hebben wel een leuke foto van dit team toen ze de eerste prijs in de wacht wisten te 
slepen tijdens het IVV Jumbo Jeugdtoernooi.

Keeper van het jaar
Onze eigen Joey Potveer was door Aalsmeer Inside 
genomineerd voor ‘keeper van het jaar’. Collega 
keeper Severio Zondag van FC Aalsmeer ging er 
tijdens het voetbalgala, 18 juni jl. in de Oude Veiling, 
met de titel vandoor.  
De titel ‘trainer van het jaar’ is gewonnen door Mohad 
Zaoudi. Dit seizoen nog trainer van AFC, maar vol-
gend jaar trainer van HBOK1. Dat belooft wat…
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‘Waar is dat feestje?‘Waar is dat feestje?
Hier is dat feestje!’Hier is dat feestje!’

Deze HBOK’ers zijn de afgelopen weken en worden de komende weken een jaartje ouder. Deze HBOK’ers zijn de afgelopen weken en worden de komende weken een jaartje ouder. 
Allemaal (alvast) van harte gefeliciteerd!Allemaal (alvast) van harte gefeliciteerd!

Juli

1 juli
2 juli
3 juli Daley Ernestus

Michael Sajet
4 juli
5 juli Jan Hoeve
6 juli
7 juli
8 juli
9 juli Marouan Akhamran

10 juli Charlie Nagel
11 juli Benno van Tilburg

Stefan Heijtlager
12 juli Brendon Jordany Anico Flores

Tiebe Schram
13 juli
14 juli Laurens Kat

Marcel Griffioen
15 juli Idan Arel

Midas Kuipers
Rob Wandelee

16 juli
17 juli Jack Buhren

Lorenzo Jonk
18 juli Jona Boer
19 juli
20 juli Daniel Wolf
21 juli
22 juli
23 juli Maas Albronda
24 juli
25 juli Ravi Raangs

Devid Derks
26 juli
27 juli
28 juli
29 juli Jorden Verdonk
30 juli Benjamin Berends

Damian Akkerman
31 juli

Augustus

1 augustus Angelo Scholten
Luuk Lattmann

2 augustus Romeo Harjono
Tomé Harjono

3 augustus Oscar Kedde
4 augustus
5 augustus Jeroen Rademaker
6 augustus
7 augustus
8 augustus
9 augustus

10 augustus
11 augustus
12 augustus
13 augustus
14 augustus
15 augustus August Wilkening

Jim Smit
Miles van Bossé
Rob Storm

16 augustus
17 augustus Zenzy Ernestus
18 augustus Dirk Schreuder
19 augustus Jack Speets

Marcel J. Duijvekam
20 augustus Cor Wals
21 augustus Bas Frelink

David Hutjes
22 augustus
23 augustus
24 augustus
25 augustus
26 augustus
27 augustus Klaas Schnitger

Piet Westgeest
28 augustus
29 augustus Frans Boelens
30 augustus
31 augustus Mano Bloem

Beste Vrienden van v.v. HBOK 
Graag willen wij u attenderen op de 
Palingrookwedstrijd bij HBOK op het 
Willem van Schalkwijk Sportpark te Zun-
derdorp,
De wedstrijdrokers starten al rond 10.00 
uur, omdat de rooktonnen op de juiste 
temperatuur moeten komen. De vorige 
edities waren een doorslaand succes, 
vandaar dus nu weer een vervolg.
Uiteraard kunt u de paling proeven van één 
van onze TopRokers.
Rond 16.00 uur zal de prijsuitreiking zijn, 
en ook dit jaar hebben wij enkele zeer des-
kundige juryleden weten vast te leggen.

Live Muziek m.m.v. 
Ghijs de Bruin
En.... als surprice 
hebben wij een var-
ken aan het spit!!
Niet op vakantie en 
op zoek naar een 
gezellig uitje?
U bent op 2 sep-
tember van harte 
welkom bij HBOK!
Vriendelijke groet, 
sponsorcommissie HBOK
Kees Hoeve, Daan & Frank Braspenning en 
Jaap Ronday.

Zaterdag 2 september a.s. v.a. 12.00 tot 20.00 uur: 

PALINGROKEN!PALINGROKEN!

Ghijs de Bruin

Waterland Cup 
Wij kunnen inmiddels terugblikken op een zeer succesvolle, tweede 
editie van de Waterland Cup. Geniet nog even mee met de foto’s:
https://www.facebook.com/vvHBOK/photos_albums
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Vorig jaar was het onmogelijk 
een JO17 samen te stellen. Er 
waren te weinig leeftijdsgeno-
ten, zoals dit jaar bij JO19 het 
geval is. Toch is er een nieuw 
JO17 samengesteld met 
nieuwe aanwas en een aantal 
jongens uit het oude JO19 
en JO15. Dat klinkt als een 
samengeraapt zootje. 

Zeg eens eerlijk wat is het 
voor een team?
Lano (lacht): “Een team waar 
iedereen goed met elkaar 
omgaat. Sommigen kennen 
elkaar van school (Hyperion 
red.), anderen voetballen al 
jaren samen bij HBOK.” Milan: 
“Het is een vriendenteam, dat 
voetballend ook nog wat kan.”

En een team met een 
nieuwe trainer, toch?
Lano: “Ja, het is geweldig dat 
Herman Martens onze trainer  
is. 
Hij is een zeer ervaren man, 
heeft alle teams van HBOK wel 
zo’n beetje getraind.We lachen 
veel samen.”

In elke editie van La Klompa extra aandacht voor een HBOK team. Dit keer 
JO17. De redactie sprak met de aanvoerder Lano de Haan en zijn vervan-
ger Milan Schram.

Team in de schijnwerpers: JO17

Vriendenteam dat ook 
nog voetballen kan

Zijn alle posities even 
sterk bezet?
Lano: “Aan het begin van het 
seizoen hadden we nog geen 
keeper, maar dat heeft onze 
coach snel geregeld. 
Hij heeft David er bij gehaald 
en midden in het seizoen ver-
trok Ricardo naar JO23 en 
kwam Sytze van JO16 in zijn 
plaats.”

Hoe was het seizoen?
Lano: “We begonnen sterk in 
de beker, tweede klasse, we 
wonnen alles. Ik denk dat Da-
vid zo’n keer of vier, vijf een 
hattrick heeft gemaakt. Maar 
voor de competitie spelen we 
eerste klasse, dat is echt wat 
anders. Scoren was het pro-
bleem, hoewel we voetballend 
wel mee konden komen. Uit-
eindelijk gingen we terug naar 
de tweede klasse en zijn netjes 
als derde op de ranglijst geëin-
digd.”
Milan: “Conditioneel en fysiek 
waren we niet goed genoeg 
voor de eerste klasse. Aan het 
begin van het seizoen speel-
den we een 4-3-3 systeem en 
nu een 4-4-2 met een aanval-
lende en controlerende mid-
denvelder; oftewel in een ruit.”

Lano, jij bent een 
dispensatiespeler, je bent 
al 18. Aan welke helft van 
de wedstrijd geef jij de 

meeste aandacht?
Lano: “We doen gezellig mee 
aan de derde helft. Niet altijd, 
maar wel vaak. Met een cola. 
Toen we moeite kregen met 
scoren, heb ik degene die een 
hattrick zou scoren wel een 
biertje beloofd.”

Tijdens Pinksteren waren 
jullie op een toernooi 
in het Duitse Hamelen. 
Daar zijn de regels qua 
alcoholconsumptie iets 
anders. Heeft de rest van 
het team daar gebruik van 
gemaakt?
Lano: “We zijn wel de stad in 
gegaan en we hadden sowieso 
veel plezier op dat toernooi. 
Maar we hielden het onder 
controle. We zijn uiteindelijk 
tweede geëindigd. Onversla-
gen, hoewel we ook tegen 
teams uit de hoofdklasse en 
divisie hebben gespeeld.”

Gefeliciteerd! En hoe ziet 
de toekomst er uit?
Lano: “Volgend weekend staat 
nog een barbecue op de plan-

ning. Komend seizoen zijn er 
twee nieuwe jongens bij en 
niemand gaat weg volgens mij, 
dus volgend seizoen lijkt prima 
te worden!”

Wist je dat?
Het Rattenfänger toernooi is 
vernoemd naar het sprookje 

over de rattenvanger van 
Hamelen die het stadje met 
zijn toverfluit verloste van 
een rattenplaag. Toen hij er 
als dank geen beloning voor 
ontving , lokte hij met zijn 

toverfluit alle kinderen weg uit 
het stadje. Sindsdien zijn ze 

van de aardbodem verdwenen.
Gelukkig is onze JO17 

heelhuids thuis gekomen!
  Vito Rožej  | Eigen foto’s
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Kanjer op én 
met klompen!
Gijs Slegt - ‘Klompenmaker’

De rubrieksnaam Kanjer op Klompen is voor dit vraaggesprek extra 
toepasselijk. Gijs Slegt maakt de HBOK-klompen en -klompjes die als 
prijzen worden uitgereikt. De conciërge van basisschool Elzenhagen 
maakt ze met overgave.

De geboren Edammer is 
rond zijn achttiende naar 
Amsterdam getrokken en 
heeft een flinke tijd in de 
Warmoesstraat gewoond. 
Nu mag hij zich alweer 
zo’n twintig jaar Volen-
dammer noemen. Het 
idee van klompen schilde-
ren kwam van zijn vader. 
Inmiddels staan er in veel 
Edammer huizen geboor-
teklompjes van Gijs.

Aanzoek
De traditie om klompen te 
beschilderen is omstreeks 
1900 in Marken ontstaan. 
Destijds bedoeld als hu-
welijksaanzoek. 
Dan sneed je voor je aan-

staande bruid een paar 
mooie klompen waar 
bloemen op werden ge-
schilderd. Zo was voor ie-

dere concurrent duidelijk: 
jammer maar helaas geen 
enkele kans. 
Inmiddels maakt Gijs 
klompen voor van allerlei 
doeleinden: geboortes, 
huisnummers, jubilea, de 
fooienpot, noem maar op. 
Dat gaat tegen kostprijs, 
want het idee dat zo’n 
klompje bij de mensen 
thuis komt te staan en wat 
te betekenen heeft, is voor 
hem pure winst.. 

Bokkenharen
“In mijn jeugd ging ik nog 
gewoon op klompen naar 
school,” biecht Gijs op.”Tot-
dat ze daar toch wel wat 
grappen over maakten. 

Maar het loopt heerlijk 
als je ze goed inloopt en 
in de winter is het ideaal.” 
Tip van Gijs: doe een paar 
bokkenharen sokken aan, 
maar geitenwollen mag 
ook… 

Ajax, de Meer, HBOK
“Of ik iets met HBOK heb? 
Eerlijk? Vanaf het moment 
dat Ajax uit De Meer ver-
dween is mijn lust voor 
voetbal weggeëbd. Dus 
HBOK volg ik niet echt op 
de voet. En de seizoen-
kaart van Ajax heb ik op-
gezegd. De afstand 
van de tribunes in 
de Arena  tot het 
spel is zo groot, dat 
je net zo goed voor 
de televisie kunt 
gaan zitten. En met 
je klompen aan.”.

Prijzen
Wel hoopt Gijs dat 
HBOK veel prijzen 
gaat winnen, dan 
kan hij veel klom-
pen maken! 
En mochten er nieu-
we clubleden in de 
maak zijn, dan weten wij 
hem te vinden voor mooie 
geboorteklompjes.

“In mijn jeugd 
ging ik nog 
gewoon op 

klompen naar 
school”

  Jeroen Staalenhoef | Rikus de Lange
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Allereerst: voor wie 
wordt HBOK verlaten 
en waarom? 
1. Nerivio Kasanwirjo 

speelde 3 jaar bij HBOK 
en is nu toe aan een stap 
hoger. Hij krijgt die kans 
bij 2e divisionist FC Lis-
se. 

2. Dat geldt ook voor Ro-
mello Austin. Die speel-
de twee jaar bij ons. Hij 
gaat in de 4e divisie spe-
len bij WV-HEDW. 

3. Na 2 jaar HBOK gaat 
Mariano Olf op ongeveer 
hetzelfde niveau spelen 
bij zijn oude club SDZ. 
Hij is gevraagd door een 
aantal vrienden. 

4. Angelo Groen verlaat 
HBOK na 5 jaar heen en 
weer pendelen tussen 
Den Haag en Zunder-
dorp. Angelo gaat weer 
dicht bij huis voetballen, 
bij DHC uit Delft.  

Wat hebben ze 
geleerd bij HBOK?
Nerivio (Neri voor intimi) is 
gegroeid als voetballer en 
veelzijdiger geworden: van 
pure aanvaller naar rechts-
back. Marino verwoordt het 
prachtig:  

“Ik heb geleerd wat eenheid 
en broederschap is. Dat 
iedereen gelijk is en dat ge-
zelligheid boven alles staat, 
maar hard werken voor el-
kaar erg belangrijk is.” 

Spelers komen en spelers gaan. Daar ontkomt geen voetbalclub aan. 
Maar waarom vertrekken spelers? Wat drijft ze? La Klompa stelde deze 
vraag aan vier vertrekkende spelers: Nerivio Kasanwirjo, Romello Austin, 
Mariano Olf en Angelo Groen.

Romello onderstreept dat: 
“In je eentje kan je niets, al-
leen met het hele team haal 
je resultaten.” 
Angelo merkt dat afstand 
eigenlijk niet zo heel veel uit-
maakt om plezier te kunnen 
hebben. “Zolang je maar 
met het hele team de uitda-
ging aan durft te gaan.”

Aan wie zullen ze 
vaak terugdenken?
Neri noemt er een paar: 
“Jongens als Donny Rijnink, 
‘Bokkie’ en Vasco. Maar ze-
ker ook Mariano en Mello, 
die zelf ook weggaan, zijn 
toch allemaal jongens die ik 
ga missen.”

Romello heeft Max erg 
hoog zitten. “Gewoon, om-
dat hij een hele goeie gozer 
is.” Maar ook Sverre en Tom 
zullen hem bijblijven. Zowel 
binnen als buiten het veld. 
“Hun humor kan ik echt heel 
erg waarderen.”

Mariano denkt dat hij voor-
al ‘de kabel’* gaat missen. 
“Ja, we hebben het gewoon 
gezellig.Bij HBOK is het één 
grote familie, maar in die 
familie heb je kleine groep-

jes en daar zijn wij er één 
van. En sowieso, de ‘oudere 
garde’ Dennis en Tom, daar 
heb ik veel van geleerd. En 
altijd lachen!” 

Wereldvreemde
Angelo denkt dat hij ieder-
een te kort gaat doen als hij 
namen gaat noemen, want 
er zijn zoveel mensen die 
ervoor gezorgd hebben dat 
hij met plezier bij ons heeft 
gespeeld.
Maar de manier waarop hij 
in het begin is opgevangen 
door Jelle en Sverre Ubbels, 
toen hij bij HBOK kwam, wil 
hij benoemen. “Ja, die twee 
hebben ervoor gezorgd dat 

“Ik heb geleerd 
wat eenheid en 

broederschap is”

Het Middenveld | ’Het Begon Op Klompen’

  Pedro Dado | Rikus de Lange
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ik niet als een soort wereld-
vreemde uit Den Haag in 
Amsterdam kwam voetbal-
len. Zo’n warm welkom als 
zij mij gaven, fantastisch!” 

Of ze hier ooit nog 
terugkomen? 
Neri zeker. “Ik woon hier om 
de hoek, dus als ik vrij ben 
en HBOK speelt thuis, dan 
kom ik zeker kijken. Vooral 
als jullie een zanger heb-
ben.” 
Ook Mariano weet het ze-
ker “Misschien zelfs om te-

gen HBOK te voetballen, je 
weet maar nooit. HBOK zit 
in mijn hart.” Ook Romello 
sluit niets uit, “HBOK is een 
hele mooie club, waar ik 
ook altijd kansen heb ge-
kregen. Ik ben er altijd blij 
geweest, dus wie weet in 
de toekomst?”
Angelo hoort nu al van 
heel veel mensen dat hij 
moet terugkomen. “Zoals 

Jaap die tegen mij zei dat 
ik nooit meer weg mag 
gaan, al word je trainer van 
de jeugd.” Of dat überhaupt 
een optie is, weet hij nog 
niet. “Voorlopig niet. Daar 
ligt mijn ambitie nog niet, 
maar misschien als ik stop 
met voetballen en toch ac-
tief wil blijven in de voetbal-
lerij. Dan zou het niet eens 
zo gek zijn.”

Naar de Stopera of Carré?
  Prik dan gezellig bij ons een vorkje mee!

Hét eetcafé waar Willem-Alexander en Maxima ook een paar keer per jaar langskomen...!!
Waterlooplein 403 · AMSTERDAM · 020 638 14 62

EETCAFÉ EETCAFÉ B UWBRUGB UWBRUG

angel products 
publishing

De juiste 
presentatie 
is de basis 

voor succes!
Rijshoutweg 1 C3  |  1505 HL  Zaandam
020 482 61 71  |  kantoor@angelpp.nl

VORMGEVING · DRUKWERK 
FOTOGRAFIE · WEBSITES

MEDIA-ADVIES · PRESENTATIES 
BELETTERING · TEXTIELDRUK

VIDEO · ADVERTENTIES 
DIGITALE PRODUCTIES

TOETSENBORDWEG 46 · 1033 MZ  AMSTERDAM ( NDSM TERREIN )
020 493 08 38 · INFO@TOPKIP.NL

SUPER SIMPEL BESTELLEN VIA ONZE WEBSITE

WWW.TOPKIP.NL

GROOTHANDEL IN TOPKWALITEIT!

*Zoals de vriendschapsband van ‘de kabel’: een groep voet-
ballers van Surinaams/Antilliaanse afkomst, die in de jaren 
’90 bij Ajax speelden.
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De Bokkelul vertelt 
graag  over zichzelf:
“Ik ben voortgekomen uit de 
gedachtegang van de spe-
lers van HBOK2. Degene die 
zich in een bepaalde week 
als een malloot gedraagt. 
Ja, dat is de Bokkelul. Je 
moet niet te gek doen in het 
veld, daar moet gewoon ge-
wonnen worden. Maar ook 
als je je buiten het veld als 
een gek gedraagt, dan staat 
daar wel een soort van straf 
op. 
Dan mag je dus lekker gek 
doen ten overstaan van ie-
dereen en wordt je de mas-
cotte van het eerste elftal 
tijdens de eerstvolgende 
thuiswedstrijd. En dat is vol-
gens mij ook de functie van 
een mascotte: een beetje 
gek doen, een beetje plezier 
maken. 
Gewoon omdat het leuk is. 
En ook om wat meer sfeer 

te krijgen langs de lijn. En 
dat werkt ook, altijd als ik 
het veld op ga dan zie je wel 
dat de mensen op het ter-
ras gaan lachen en zo.”

Ben je er altijd tijdens 
thuiswedstrijden van 
het eerste?
“Nee, niet altijd. Soms lukt 
het niet om op tijd terug te 
zijn als het eerste en twee-
de elftal uitspelen. Dan kun 
je niks als Bokkelul.”

Dus je bent eigenlijk 
onlosmakelijk aan 
het tweede elftal van 
HBOK verbonden? 
“Tot nu toe wel, maar dat 
kan in de toekomst natuur-
lijk wel veranderen. 
Als een ander team, bijvoor-
beeld de JO23, het ook wil 
oppakken, zodat er elke 
thuiswedstrijd sowieso een 
Bokkelul is.”

Ben je eigenlijk een 
hij, zij, transgender of 
kom je uit Volendam? 
De Bokkelul lacht. “Dat is 
onbekend, maar eigenlijk 
doet dat er niet toe. Tot nu 
toe ben ik altijd één van de 
mannen van het tweede en 
dat zijn vaak dezelfde vijf of 
zes mafketels. Behalve die 
ene keer in Porto, toen was 
ik niet van HBOK2 maar ex-
tern. Toen was ik ook wel 
erg goed!”, voegt de Bokke-
lul er lachend aan toe. “Maar 
om op je vraag terug te ko-
men: ja, ik kan natuurlijk ook 
een vrouw zijn. Graag zelfs, 
dat zou mooi zijn.“

Bij thuiswedstrijden van het eerste elftal verschijnt de Bokkelul. Om zich te 
gedragen  als een originele bokkelul. Wie zit er achter deze verschijning? 
En is het een hij of zij. Exclusief en openhartig interview met deze wat 
merkwaardige mascotte.

Op de bal...

Wie is toch die Bokkelul?
Wat eet 
of drink je 
eigenlijk?
“Ha, meestal bier, 
veel bier. Ik heb 
zelf dan al gevoet-
bald, dus dat mag 
dan. En ik eet alleen 
echt gras. Die heerlijk 
sappige grassprieten 
van het eerste veld bij 
HBOK. Zeker niet dat 
kunstgras van veld 2, bah! 
Die rubberkorrels, daar ben 
ik allergisch voor. Daar kom 
ik niet voor.”

Kom je volgend 
seizoen terug? 
“Wat mij betreft zeker, 
100 procent! Het hangt 
natuurlijk wel af van het 
speelschema. Maar de 
bedoeling is dat ik een 
vaste gewoonte wordt 
bij HBOK.”

De Bokkelul 
heeft ook 
toekomstdromen:
“Ik wil graag een keer met 
de aanvoerder van ons eer-
ste het veld op komen, hand 
in poot of aan een touw. En 
dat ik dan de aftrap mag ne-
men. Of een goal mag ma-
ken, dat zou het allermooist 
zijn.”

Het Middenveld | ’Het Begon Op Klompen’
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“Ik ben 
voortgekomen 

uit de 
gedachtegang 
van de spelers 
van HBOK2”
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Waarom ben je eigenlijk ooit van HBOK naar 
Purmersteijn vertrokken?
“Ik kon daar op een toch wat hoger niveau voetballen en als dat op je 
pad komt, is het zeker het proberen waard. Bovendien kwam ik in het 
team met mijn vriend Ali Berr (ex-HBOK’er, zie La Klompa nr. 01, jaargang 
2) We hebben vorig jaar ook een heel goed seizoen gedraaid en zijn samen 
zelfs kampioen geworden in de hoofdklasse A, 2e divisie.” 

En waarom dan terug naar HBOK?
“Tsja, dat heeft een positieve en een meer negatieve reden. De negatieve is 
dat ik last heb van Osgood Schlatter, een soort spierpijn in je benen die met 
groeien te maken heeft. Veel sporten maakt die pijn erger, dus moet je het wat 
rustiger aandoen. Gelukkig gaat het meestal over als je uitgegroeid bent.”

En wat is dan de positieve reden?
“Da’s logisch (zou Johan C zeggen…), HBOK is de club waar nog altijd heel veel 
vrienden van mij voetballen. In het team waar ik dit jaar weer kon aanschuiven 
zitten nog spelers die ik ken vanaf de mini’s.”

Iemand in het bijzonder?
“Haha, ja er is er ééntje bij  die ik echt al heel lang ken. Mijn tweelingbroer Vince. 
Hij speelt meestal linksback en ik aanvallend door het midden en als spits. 
Maar ons hele team is echt heel hecht en het voelt ook als een vrienden-
groep.”

Hoe zie je de toekomst met je team?
“Het fijne is dat vrijwel de hele groep meegaat naar de JO17 en we dus bij elkaar blijven. 
Maar we gaan onze trainer Martijn Dado wel echt missen, denk ik. Ik ken hem al vanaf het 
moment dat ik bij HBOK voetbal. Wie ons komend seizoen gaat leiden, is niet duidelijk.” 

Speler van de maand: 
Mike Groot (JO16) 
We kennen het fenomeen wel bij onze club; spijtoptanten die 
op het oude nest terugkeren… Mike speelde al een tijd bij 
Purmersteijn en kwam vrij onverwacht, na een 
topseizoen, terug bij HBOK. Maar dat was 
niet alleen vanwege de gezelligheid… 

Jeroen Staalenhoef | Rikus de Lange
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‘De KNVB is er voor al hun 
leden’, claimen ze zelf, maar 
zonder meteen in Calime-
ro-gedrag te verzanden, 
bekruipt mij weleens het 
gevoel dat je als kleine club 
bewust of onbewust gene-
geerd wordt. 

In mijn jaren als wedstrijds-
ecretaris verzuchte ik de 
bond regelmatig over de 
starheid en de bureaucratie. 
Megalomaan gedrocht heb 
ik ze wel eens genoemd.

Flexibiliteit
En aan de andere kant, wat 
wil je met zo’n 1,2 miljoen 
leden en een kleine 3.000 
voetbalclubs, dat valt ook 
niet altijd mee, lijkt me. Dan 
lijkt flexibiliteit al gauw op 
een voorkeursbehandeling 
en dat willen we helemaal 
niet.
En natuurlijk gebeuren er 
ook veel dingen die goed 
zijn voor het voetbal, met 

name voor de jeugd: De 
diverse spelvormen in het 
jeugdvoetbal, de fasencom-
petities en de teamindex. 
Dat leidt in ieder geval  tot 
meer gelijkwaardige com-
petities en wedstrijden.

Gemengde gevoelens
Maar goed, terugkijkend 
op het afgelopen seizoen, 
is dat toch met gemengde 
gevoelens als het over mijn 
contacten met de KNVB 
gaat. 
Het meedenkend vermo-
gen van deze organisatie 
is niet altijd even groot, om 
het maar even zachtjes uit 

te drukken, daar zijn be-
hoorlijk wat verbeterpuntjes 
te behalen. 

Beetje meedenken?
Het gevoel van ‘zou de 
KNVB alsjeblieft iets meer 
kunnen meedenken met 
hun leden?’ blijft knagen. 
Het is aan mij om dat ge-
voel niet door te laten ette-
ren.

Prachtig overzicht
Maar ere wie ere toekomt: 
aan het eind van het sei-
zoen krijgen we toch van 
diezelfde KNVB een prach-
tig overzicht hoe we het als 
club gedaan hebben in het 
seizoen.   

En als ik dan zo’n mooi pla-
tje zie, dan denk ik: ‘Tja, ook 
daar zijn wat verbeterpun-
ten, maar toch hebben wij 
het, als HBOK, met z’n allen 
mooi voor elkaar’!

De KNVB: Tja, wat zal ik er van zeggen? Iedereen die voetbal liefheeft kent 
de bond, maar eigenlijk ken ik niemand die er echt positief over denkt. Ook 
in de (inter)nationale pers komt Zeist er niet altijd even goed van af. Van-
daar maar even een kleine aantekening in La Klompa, het enige clubblad 
in Nederland dat er voor ons echt toe doet.

Het seizoen in cijfers

“Het 
meedenkend 

vermogen 
van deze 

organisatie 
is niet altijd 
even groot”

Belangrijke data voor aanvang van het volgende seizoen: 

29 juli: Publicatie wedstrijdprogramma 
bekercompetitie cat. A

12 augustus: Publicatie wedstrijdprogramma 
reguliere competities cat. A

12 augustus: Publicatie wedstrijdprogramma 
jeugd O7 t/m O19

12 augustus: Publicatie wedstrijdprogramma 
bekercompetitie seniorenvoetbal

19 augustus: Publicatie wedstrijdprogramma 
reguliere competities cat. B

Start competities:
26 augustus: Start Vierde Divisie mannen (JO23-1)
2 september: Start bekercompetitie categorie A en B
9 september: Start wedstrijdprogramma jeugd O7 t/m O19
23 september: Start  competitie categorie A en B
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Carla’s Kattenoppas 
Dé Kattenoppas voor Amsterdam-Noord 
Een weekendje weg, op reis of vakantie?

Ik verzorg uw kat(ten) in hun eigen, 
vertrouwde omgeving.

www.carlaskattenoppas.nl | kattenoppas.carla@gmail.com | 06 - 537 08 375

Gespecialiseerd in

Stolpboerderijen | Dijkwoningen

Vrijstaande woningen | Funderingsherstel

Betonnen kelders

Wij bouwen, verbouwen, renoveren en onderhouden met oog voor 
kwaliteit en detail, tegen een uitstekende prijs-kwaliteitverhouding.

De achterhoede  |  “Het Begon Op Klompen”

Deze positieve ontwikkelingen zijn tot stand 
gekomen, nadat we structuur hebben aan-
gebracht en zijn gaan werken met een tech-
nisch beleidsplan zonder onze eigen kern-
waarden uit het oog te verliezen. 

Talent
Steeds meer talentvolle voetballertjes vin-
den hun weg naar Sportpark Willem van 
Schalkwijk. Jeugdspelers krijgen volop de 
kans zich te ontwikkelen en velen zijn ver-
vroegd doorgeschoven naar een hogere 
leeftijdscategorie. Afgelopen seizoen heb-
ben zelfs drie spelers hun debuut gemaakt 
in HBOK1.   

Ontwikkeling en plezier
De komende jaren willen wij verder door-
groeien naar een nog hoger niveau, zonder 
andere leden tekort te doen. 

Ontwikkeling en plezier moeten hand in 
hand gaan. Onze Hoofd Jeugdopleidingen, 
Jeroen Barendse, zal de rode lijn verder 
doorvoeren en bewaken, observeren tijdens 
trainingen, het ondersteunen van spelers en 
trainers in hun ontwikkeling. 

Zo gaan er bijvoorbeeld acht trainers de 
pupillencursus van de KNVB volgen, wat 
fantastisch is voor de jeugd. Hierdoor zal 
Jeroen in principe niet meer op het veld te 
vinden zijn als trainer. 

Focus en verandering
Om onze doelen te kunnen halen zullen we 
een aantal zaken aanscherpen of op een 
andere manier gaan doen:

 z Vanaf komend seizoen zullen alle teams 
2 keer per week gaan trainen. 

 z Hanteren we met z’n allen de normen 
en waarden zoals deze gelden binnen 
HBOK. 

 z Gaan we werken met een Persoonlijk 
Ontwikkelings Plan (POP). 

 z Staat het kind centraal, eventuele ge-
sprekken zullen dan ook met hem/haar 
gevoerd worden. 

Lees de volledige uitleg op de site hbok.nl.
Wij zullen deze zomervakantie alles voor-
bereiden, zodat we volgend seizoen weer 
lekker aan de slag kunnen. Wij hebben er 
zin in, maar nu eerst genieten van de zo-
mervakantie! 

Stijgende lijn
De afgelopen 5 seizoenen is er erg veel gebeurd bij de jeugdafdeling van 
HBOK. Daar waar we vroeger maar een paar teams hadden die op een vrij 
laag niveau speelden, hebben we nu aardig wat teams die ook nog eens 
op een leuk niveau voetballen én met kans op meer.
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Om onze doelen 
te kunnen halen 

zullen we een aantal 
zaken aanscherpen.
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“Ik ben een gedreven 
en enthousiaste van de 

Steege professional. 
Gespecialiseerd in 

woningen binnen de 
Amsterdamse ring 

en net er buiten. Het 
fantastische netwerk van 
Van de Steege is hierbĳ  
een grote meerwaarde. 
Waterland is mĳ n thuis.”

Alwin Meĳ 

Jouw makelaar
 in Waterland!

“Elke woning is uniek, wat ook geldt voor jou als 
opdrachtgever. Wĳ  streven naar een persoonlĳ ke, 
onbezorgde en sucesvolle begeleiding met een 

optimaal resultaat.”

Johanna Melchers
fb. Sporten in Amsterdam Noord e.o.

en Amstelveen

· Powerwalk · Powerwalk 
· Bootcamp· Bootcamp

FIETSLES · BODYSHAPE FIETSLES · BODYSHAPE 
CONDITIETRAININGCONDITIETRAINING

johannamelchers@gmail.com
Grootslagstraat 16A

1024 EZ  Amsterdam
06 29 360 321


